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Abstract (en)
The gas turbine comprises a collar of rotating blades (3) in a conically widening gas channel and a ring (8) forming a gap (9) with the free ends of
the rotating blades. Joints (10) between the ring and adjacent guide parts (7) are sealed by an L-shaped sealing ring (11). One arm of each sealing
ring engages with play in a groove in the ring and the other arm engages with play in a groove in an adjacent guide part. The arms of the sealing
ring are approximately the same length. The sealing ring is made from a metallic angle profile by rolling.

Abstract (de)
Gasturbinen mit einem Kranz aus Laufschaufeln (3) in einem sich konisch aufweitenden Gaskanal sind üblicherweise von einem sie mit einem
Laufschaufelspitzenspalt (9) freihaltenden Ring (8) umfasst, bei dem zu axial benachbarten Leitteilen (7) bestehende Fugen (10) in radialer Richtung
abgedichtet sind. Diese Abdichtung ist im Hinblick auf instationäre, thermische Verhältnisse flexibel. Diese Flexibilität ist dadurch erhöht, daß die
Fugen (10) zwischen dem Ring (8) und den ihm benachbarten Leitteilen (7) durch im Querschnitt L-förmige Dichtringe verschlossen sind. <IMAGE>
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